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23.7.2010. Ambasador Kuvajta posjetio 
Prijedor 
 
Načelnik opštine Prijedor Marko Pavić 
razgovarao je juče sa ambasadorom   
Kuvajta u BiH Mohamadom  Fadel 
Khalafom o mogućnostima  saradnje 
privrednika, ali i investicionom ulaganju 
ove bogate azijske države u Prijedor. 
 

 
 
-Željeli smo da u Kuvajt i cijeli svijet 
pošaljemo poruku ,  da o nama  o tome 
kakvi smo mi i šta radimo u svijet ode 
jedna realna slika, te  kakvo je stanje na 
području  opštine Prijedor i sa kojim se  
problemima susrećemo kao grad koji želi 
da se intenzivno razvija i da uđe u 
evroatlanske integracije , rekao je Pavić. 
On je dodao i da  je , znajući koliko Kuvajt 
pomaže određene projekte u BiH 
ambasadoru uručio pet projekata kojima  bi 
opština Prijedor uz pomoć kuvajtskih 
investitora uspjela da riješi  nekoliko 
značajnih infrastrukturnih problema na 
području  opštine. 
-Pored investicionog ulaganja, pokazali 
smo interes  za angažovanje naših izvođača 
u Kuvajtu, kao i mogućnostima koje 
prirodna bogatsva Potkozarja pružaju za 

razvoj turizma i saradnju na tom planu, 
rekao je Pavić. 
Ambasador Kuvajta u BiH Mohamad 
Fadel Khalaf je istakao da je Prijedor ima 
ogromne mogućnost da se poveže sa 
cijelim svijetom, posebno u oblasti 
turizma.  
-Stekao sam utisak da je ovo jedna 
izvanderno uspješna, multirkulturna 
sredina koja je  uspjela da zatvori ružnu 
stranicu novije istorije  i ponovo  nastavi sa 
daljim razvojem i kao takva će  imati 
solidarnost i podršku cijelog svijeta i  to 
bez obzira istoka ili zapada, rekao je 
ambasador Khalaf. 
 

 
 
On je istakao da je kuvajtski fond za razvoj 
već odavno prisutan na prostoru BiH, te 
obećao da će svih relevantnim subjektima 
u oblasti investicionog ulaganja 
prezentovati projekte koje mu je uručio 
načelnik opštine Prijedor. 
-U BiH smo tek nekoliko mjeseci i ovo je 
prva opština koju sam posjetio u Republici 
Srpskoj, tako da je od sada opština Prijedor  
prva opština prvi prijatelj ambasade države 
Kuvajt u BiH, rekao je ambasador Khalaf. 
 

27.7.2010.U Prijedoru i ambasador 
Ruske Federacije 
 
Ambasador Ruske Federacije u BiH 
Aleksandar Bocan Harčenko je prilikom 
jučerašnje posjete Prijedoru i razgovoru sa 
načelnikom opštine Markom Pavićem 
istakao da je ovo jedan pozitivan primjer 
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razvoja i uspostavljanje i održavanje 
povoljne političke klime. 
 

 
 
-Ovaj  dobar primjer međunacionalnog 
pomirenja   ću svakako koristiti u okviru 
našeg rada u Savjet za implementaciju 
mira, a Prijedor će svakako imati i svoje 
mjesto u okviru saradnje Republike Srpske 
i Rusije koja se nastavlja, kazao je 
Harčenko. 
On je izražavajući zadovoljstvo što je 
posjetio Prijedor obećao da će u najskorije  
vrijeme doći do konkretnije saradnje ove 
opštine sa jednom od opština  ili 
područjem u Rusiji, što može dati značajan 
doprino u razvoju odnosa Rusije i 
Republike Srpske. 
 

 
 
Načelnik opštine Marko Pavić je istakao da 
je ambasadora upoznao sa nastojanjima 
lokalne vlasti da stvori tu pozitivnu klimu 
kako bi privukli strane i domaće investitore 
, ali i učinio život građanima što ljepšim. 
-Ambasadora smo upoznali sa svim onim 
što mi radimo u Prijedoru i sa našim 
planovima u budućnosti, sa   razvojnim  
planovima  i projekteima i sa tim šta 
možemo ponuditi  u oblasti privrede, 

poljoprivrede, konkretno proizvodnje voća, 
povrća i prehrambenih proizvoda , kao i 
turističkim kapacitetima, kazao je Pavić. 
Nakon zvaničnim razgovora vođeni su i 
kraći politički razgovori kojima su još 
jednom potvrđeni jasni stavovi Rusije i 
podrška Republici Srpskoj po pitanju 
ustavnih promjena, predstojećih izbora i 
zalaganje za ukidanje OHR-a i tranziciju u 
Misiju Evropske unije. 
 
14.7.2010. Projekti održivog povratka 
 
Opština Prijedor bila je juče domaćin 
svečanosti potpisivanja Memoranduma o 
razumijevanju za realizaciju projekata 
održivog povratka u 2010.godini koji su 
potpisali  predstavnici 23 opština  
regionalnog centra Banja Luka i  ministar 
za ljudska prava i izbjeglice BiH Safet 
Halilović. On je potvrdio da je riječ o 67 
projekata koji su  vrijedni oko  5,5 miliona 
KM. 
 

 
 
-Riječ je u finansiranju projekata  obnove  
komunalne i socijalne infrastrukture i 
projekata zapošljavanja koji su u funkciji 
održivosti povratka jer je činjenica da ljudi 
koji se vrate trebaju osim obnovljenih 
stambenih jedinica da imaju  i sve druge 
elemente održivosti kao što su 
infrastruktura , zdravstvena zaštita i 
obrazovanje, rekao je Halilović. 
On je potvrdio da je ovo ministarstvo za 
regiju Banjaluka  u ovoj godini  
predvidjelo oko  12 milioma KM , od čega  
oko 4,5 miliona KM za reintegraciju 
povratnika  ,oko  1,2 miliona KM za 
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elektrifikaciju, a oko 1,150 KM za  zgrade 
zajedničkog stanovanja. 
Memorandum  su potpisali predstavnici 
opština Bihać, Bosanka Krupa, Bosanski 
Petrovac, Grahovo. Drvar, Glamoč, 
Gradiška, Jajce, Kozarska Dubica, Novi 
Grad,  Prnjavor, Prijedor, Sanski Most i 
Teslić. 
Zamjenik načelnika opštine Prijedor 
Milenko Đaković  potvrdio je da je samo 
za opštinu Prijedor ovim memorandum  
predviđeno ulaganje oko 360 000KM  
sredstava iz Fonda za povratak, a biće 
realizovana četiri od 14 kandidovanih 
projekata 
-Riječ oe projektu sanacije mosta na 
Žegeru  koji je vrijedan 100 000 KM, 
Projektu asfaltiranja lokalnog puta  
Bišćani-Ravine vrijedan 25 000KM , 
Projekt uvodosnabdijevanja povratničkih 
naselja Čarakovo, Hambarine i LJubija u 
iznosu od 150 000KM   i Projektu  sanacije 
omladinskog doma Hambarine  koji je 
vrijedan 25 000 KM, rekao je Đaković. 
Direktor Fonda za povratak BiH  Mlađan 
Božović  istakao da kao što je problem 
izdvojiti sredstva, još je veći kako ih 
utrošiti . 
-Sada će lokalne zajednice uraditi 
projektnu dokumentaciju i ispoštovati sve 
potrebne procedure kako bi mogle povući 
odobrena sredstva, što se vjerovatno neće 
završiti do kraja godine, ali će im  sredstva 
biti na raspolaganju i nakon toga , potvrdio 
je Božović. 
 
SKUPŠTINA OPŠTINE 
18.7.2010.  Odluka o legalizaciji  
 
Odbornici Skupštine opštine Prijedor 
usvojili su juče  na 19. sjednici Skupštine 
opštine  Odluku o utvrđivanju  načina 
rješavanja imovinskih i drugih prava na 
zemljištu dodjeljenom po Projektu „ 
Prijedor 2000- Dom za sve ljude“.NJome 
je utvrđen način rješavanja imovinsko-
pravnih odnosa na zemljištu , koje je 
opština Prijedor dodijelila bez naknade 
izbjeglim i raseljenim licima, domicilnom 
stanovništvi iz kategorije porodica 

poginulih boraca, ratnim vojnim 
invalidima i drugim licima po navedenom 
projektu, kao i na zemljištu dodjeljenom za 
kolektivnu stambenu izgradnju, kao i 
postupak izdavanja naknadnog odobrenja 
za građenje.Načelnik opštine Prijedor 
Marko Pavić je potvrdio da je odluka 
pripremana dvije godine i da će  njome u 
narednom periodu biti legalizovan veći 
broj nelegalno izgrađenih objekata   uz 
određene pogodnosti. 
-Procjene su  da je riječ o oko 4000 
nelegalnih  objekata u našoj opštini  
izgrađenom na zemljištu za koje je 
Skupština opštine već ranije donijela 
odluku da se neće plaćati, odnosno da im je 
dodijeljeno bez naknade. Smatram da je 
odluka veoma povoljna i odnosi  se na lica 
koja imaju rješenja nadležnim 
ministarstava da su raseljena lica, učesnici 
rata, invalidi ili druge boračke kategorije, 
rekao je Pavić. 
 

 
 
On je potvrdio da je  ovom odlukom 
predviđen niz pogodnosti koje se odnose 
na rentu i za građevinsku nadoknadu tako 
što se za objekte do 100 kvadratnih metara 
površine  neće plaćati renta  i  naknada za 
uređenje građevinskog zemljišta nego  
samo oni čiji su objekti  preko 100 
kvadratnih metara , a sva ulaganja  koja su 
izvršili  ličnim sredstvima  kao što su voda 
,struja, kanalizacija  biće im priznato i  
neće morati dostavljati  kompletne projekte 
nego samo izvode iz dokumentacije. 
-Smatram da smo učinili puno da građani 
legalizuju svoje objekte i nadam se da će to 
iskoristiti, a u opštini će, radi što 
efikasnijeg obavljanja ovog posla, biti 
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formirano posebno odjeljenje za  pripremu 
i prijem dokumentacije, rekao je Pavić. 
On je kazao da je će sva ostala lice, koja su 
prije desetak godina iskoristili Projekat i 
dobili  besplatne placeve za izgradnju 
kuća, kvadrat zemlje plaćati po 10 KM u 
''Aerodromskom naselju'' , a po pet KM na 
ostalim lokacijama. 
Na dodjeljenom zemljištu nikla su velika 
gradska naselja ''Aerodrom 1, 2 i 3'', 
''Orlovača – Celpak'', ''Orlovača – Vrbice'', 
''Orlovača – Topolik'', ''Nova Orlovača'' i 
''Rasadnik''.U prigradskom području 
besplatni placevi dodjeljivani su u 
naseljima ''Baltine Bare – Gomjenica'', 
''Glavica 1, 2 i 3'' i ''Orlovci – Janjića 
pumpa'', a na seoskom području u Gornjim 
orlovcima, Donjim Garevcima i 
Rasavcima. 
U drugim dijelovima Prijedora legalizacija 
bespravne gradnje biće vršena po važećem 
zakonu. 
Krajnji rok za podnošenje  zahtjeva za 
izdavanje naknadnog odobrenja za 
građenje   odnosno legalizaciju izgrađenih 
objekata   je 1.januar 2012.godine. 
 
23.7. 2010 .Završena akcija „Uredi svoj vrt“ 
 
Svečanim prijemom za nagrađene juče je  
u Prijedoru   završena  jednomjesečna 
akcija pod nazivom  „ Uredi svoj vrt „ .Na 
ovogodišnji  konkurs u kategorijama   
najljepše uređeno dvorište,balkon školsko 
dvorište   te najljepše uređen prostor oko 
stambenih zgrada prijavilo se  35 
kandidata.                    
Načelnik opštine Prijedor Marko Pavić   je 
,  uručujući diplome i novčane nagrade, 
zahvalio svim učesnicima što su svojim 
trudom doprinijeli da prijedorska  dvorišta 
i balkoni  izgledaju  lijepo i uredno.  
-Opština Prijedor   već devetu  godinu 
podržava ovu akciju,a  njeni  rezultati 
vidljivi  jer je uređenih dvorišta i balkona, 
pa i školskih dvorišta  sve više  što i jeste 
cilj ove akcije. Ovi ljudi koji su danas 
nagrađeni su se potrudili da njihova 
životna sredina izgleda lijepo i uredno i 

tako su doprinijeli ljepšem izgledu grada u 
cjelosti,   rekao je načelnik Pavić.  
 Svetomiru Muzgonji   iz  Omarske pripalo   
je , prema mišljenju stručne komisije, prvo 
mjesto u  kategoriji najljepše uređeno 
dvorište, dok je drugo  su drugo i treće 
mjesto osvojili Milena Gavranović  iz 
Srednje Lamovite  i Gordana Krička sa 
Aerodromskog naselja . 
 

 
 
- Ovo je četvrta godina kako sam raskrčio 
šumu i uredio dvorište, pa sam ove godine 
prvi put  odlučio da se prijavim na ovaj 
konkurs.U održavanju dvorišta mi najviše 
pomaže komšija preko puta rijeke, rekao je 
prvonagrađeni Muzgonja. 
 

 
 
Priznanje  za najljepši balkon dobila je  
Milena Aćamović iz Donjih Orlovaca  , 
dok su drugo i treće mjesto osvojili balkoni  
Nade i Velimira  Đakovića iz Omarske  i 
Aleksandre Vučen iz Prijedora. 
Prva nagrada za najljepše školsko dvorište 
pripala je  Osnovnoj  školi „ Vuk Karadžić 
“ iz Omarske , drugo je pripalo OŠ  „ 
Branko Ćopić“ , dok je treće mjesto   
zauzela škola „ Branko Radičevoć“ iz 
Ćele. 
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Nagrađenima u sve tri kategorije pripale su 
diplome i  novčane  nagrade  od  po 300 , 
200 i 100 KM. I ove godine  akcija je  
provedena i u kategoriji najljepše uređenog 
prostora oko stambenih zgrada, te je  robna 
nagrada -kosilica pripala zajednici etažnih 
vlasnika G-1 sa Pećana. 
 
Nagrada za projekat glavne ulice 
 

Načelnik opštine Prijedor Marko Pavić 
izjavio je juče  da je projekat 
rekonstrukcije prijedorske glavne ulice već 
nekoliko puta nagrađivani i da je 
poslednja’’ Cemeksova’’ nagrada za 
najbolju infrastrukturnu gradjevinu potvrda 
da je ideja bila dobra. 
-To je i potvrda da smo izabrali dobre 
projektante, a riječ je o domaćim snagama, 
koje su osmislile našu pješačku 
zonu.Izuzetno nam je drago što će idejno 
rešenje naše glavne ulice biti vidjeno u 
cijelom svijetu“, naglasio je Pavić.  
 

 
 
Projekat glavne prijedorske ulice, u čiju 
rekonstrukciju je uloženo više miliona 
KM, radio je tim arhitekata iz Prijedora, 

Malina i Saša Čvoro i Jelena i Veljko 
Hrgar.Ovo nije prvo priznanje koje je ovaj 
mladi tim stručnjaka dobio sa ovaj 
projekat. Na prvom salonu arhitekture i 
urbanizma Republike Srpske koji je održan  
u novembru 2008.godine u Banja Luci  
osvojili su prvu nagradu u kategoriji 
urbanizma za rekonstrukciju i uređenje 
ulice Kralja Petra Oslobodioca u Prijedoru 
i to za uspješnu likovnu i ambijentalnu 
sintezu tretmana javnih prostora i 
arhitekture. 
’’Cemeksovo’’ takmičenje za BiH je 
održano 27. jula u Sarajevu. 
Proglašeni su i pobjednici u kategoriji 
stambene građevine, a u konkurenciji javne 
i poslovne građevine nagradjeni su 
’’Carinski most’’ u Mostaru i Bazen 
„Incel“ u Banjaluci.  
Najbolji građevinski projekti BiH naći će 
se u konkurenciji, zajedno sa još stotinjak 
projekata iz cijelog svijeta, 19. oktobra u 
Meksiku, na međunarodnom takmičenju 
„Cemeks bilding avord“. 
’’Cemeksova’’ nagrada je ustanovljena 
prije 19 godina u cilju prepoznavanja 
najkvalitetnijih radova na području 
graditeljstva sjevernog Meksika, matične 
zemlje kompanije „Cemeks“, koja je od 
2005. godine vlasnik hrvatskog 
’’Cemeksa’’, a od 2006. godine je prisutna 
i na području BiH.  
 
30.7.2010.Izradnja kanalizacije pri kraju 
 
U jednom od najvećih novih prijedorskih 
naselja kod  Janjića pumpe , koje ima oko 
400 domaćinstava uskoro bi mogao da 
bude riješen problem odvođenja otpadnih 
voda jer su pri kraju radovi na izgradnji 
glavnog kanalizacionog kolektora.Načelnik 
opštine Marko Pavić obišao  je gradilište i 
razgovarao sa mještanima o mogućnostima 
rješavanja ključnih  infrastruktunih 
problema  kao što su izgradnja kanalizacije 
i dovođenja vode u ovo naselje. 
-Opština nastoji da vodi računa o 
ravnomjernom razvoju cijele opštine i želja 
nam je  bila da i ovdje pomognemo 
ljudima kako bi se stvorio minimum uslova 
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za život, a jedan od bitnih uslova je 
kanalizacija, što je s obzirom na podvodno 
zemljište, to bio veliki problem ovim 
građanima, kazao je Pavić. 
 

 
 
On je potvrdio da se upravo  privodi kraju 
projekat pripajanja ovog naselja na glavni 
gradski  kolektor , koji se finansira iz 
opštinskog budžeta u iznosu od oko 40 000 
KM. Pavić je dodao i  da se već nekoliko 
godina radi na rješavanju ovog problema i  
do sada su  slični radovi  izvođeni  u novim  
naseljima Vrbice, Topolik i Donji Orlovci. 
Član  Građevinskog odbora  Dragan 
Vujinović je potvrdio da su dio mreže  u 
dužini od 2400 metara izgradili sami 
građani 2002.godine. 
 

 
 
-Radovima koji se privode kraju  
priključak na kanalizacije će dobiti oko 
stotinu domaćinstava , a zajedno  sa   
postojećom mrežom, koja  to do sada nije 
bila, biće  priključena na glavni gradski 
kolektor  koji vodi do Celpaka, rekao je 
Vujinović. 
On je dodao da će  izgradnju  sekundarne 
mreže  finansirati mještani ,a uz pomoć 
preduzeća „ Vodovod i kanalizacija“. 

 
11.7.2010. Opismenjavanje Roma 
 
Predsjednik  prijedorskog Udruženja Roma 
Ramo Salešević  obavijestio je juče 
novinare da već početkom slijedeće 
nedjelje počinje implementacija projekta „ 
Pružanje pedagoške i psihološke pomoći 
romskoj djeci pri savladavanju školskog 
gradiva i opismenjavanje odraslih 
nepismenih Roma“. Projekat . čija je 
vrijednost  9800KM, finansira Fond 
otvoreno društvo BiH, a implementator je 
Udruženja Roma opštine Prijedor. 
-Cilj ovog projekta je da putem kurseva, 
nastavnih časova i radionica pružiti 
psihološku i pedagošku pomoć romskim 
učenicima  i njihovim roditeljima, te 
promovisati ideju o važnosti školovanja i 
stvoriti uslove kako bi ta djeca zadržala u 
sistemu obrazovanja, rekao je  Salešević. 
On je dodao da je planirano  da  školski 
psiholog i pedagog  , koji su uključeni u 
projekat, prvo uključe i tokom ljeta rade sa  
djecom koja na jesen treba da pođu u 
školu, a kasnije sa djecom koja već 
pohađaju školu i sa odraslima na njihovom 
oposmenjavanju. 
Na području opštine Prijedor  ima oko 650 
Roma, od kojih  školu pohađa oko 110 
romske djece i desetak omladinaca koji 
pohađaju srednju školu. 
-Uslovi za odlazak Roma u školu su sada 
znatno povoljniji jer opština obezbjeđuje 
udžbenike i školski pribor za osnovce, a za 
srednjoškolse su obezbijeđene stipendije, 
tako da vjerujemo da će nakon ovog 
projekta situacija u sferi obrazovanja Roma 
biti još povoljnija, rekao je Salešević. 
On je potvrdio da je predviđeno da 
projekat traje pet mjeseci i da se nada da će 
nakon toga  broj pismenih odraslih Roma 
biti znatno veći nego što ih trenutno ima. 
 
 
1.7.2010.Mališani sa Kosova u Prijedoru 
 
Članovi Savjeta mjesne zajednice Donji 
Petrov Gaj organizovali su  u sportsko-
rekreativnom centru „ Gaj“  druženje 
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mališana ovog naselja sa njihovim 
vršnjacima, grupom djece iz kosovskih 
enklava koji u okviru projekta  Sindikalne 
organizacije  , tačnije dobrovoljnih 
davalaca krvi Telekoma Srpske već 
boravili u Banjaluci.Predstavnik ovog 
preduzeća Sandra Stanić je potvrdila da su 
djeca od 24.juna gotovo svakodnevno 
imali neku aktivost i da su obišli sve 
značajnije   znamenitosti Banja Luke. 
 

 
 
-Iako je prvi put, mislim da je čitava ova 
posjeta organizovana bez greške.Telekom 
Srbije nas je povezao sa Ministarstvom 
prosvjete Srbije od koji smo dobili 
spiskove 37  djece i riječ je  uglavnom  o 
odličnim učenicima  iz najugroženijih 
područja,uglavnom iz enklava,  kazala je 
Stanićeva. 
 

 
 
Sekretar Udruženja „ Od srca“ Telekoma 
Srbija Predrag Stanković je potvrdio da su 
u Republici Srpskoj i u Banja Luci naišli 
na izuzetno dobar prijem, pogotovo u 
porodicama gdje su smješteni. 
-Domaćini su veoma ljubazni i susretljivi, 
a djeca presrećna i prezadovoljna, tako a 

vjerujem da će ovo  sigurno postati 
tradicija,rekao je Stanković. 
Grupa  od 37 djece je sa svojim 
domaćinima  juče  boravila i na 
Mrakovici,a njihova posjeta Republici 
Srpskoj se završava u nedjelju 4. jula. 
 
Počela žetva 
 
U opštinskom Odjeljenju za privredu i 
poljoprivredu procjenjuju da su 
ovogodišnji prinosi ječma na imanjima 
prijedorskih poljoprivrednika manji su i za 
30 odsto, a procjene su da će i urod 
pšenice, čija je žetva u toku, biti, takođe, 
umanjen za 30 odsto.Prosječni prinosi 
ječma kretali su se od dvije do 2,5 tone po 
hektaru, a uzrok ovako niskog uroda ove 
žitarice poljoprivredni stručnjaci 
objašnjavaju niskom hektolitarskom 
težinom ili šturošću zrna koja je posljedica 
toplotnog udara u junu kada su temperature 
dostizale i 36 stepeni.  
 

 
 
Ništa nije bolje stanje ni sa pšenicom čiji 
su prosječni prinosi na ovom području u 
povoljnim vremenskim uslovima između 
četiri i pet tona, a ječma od tri do četiri 
tone. 
Iako je kukuruz dominantna poljoprivredna 
kultura, svake godine prijedorski ratari 
zasiju između 3 000 i 4 000 hektara strnih 
žita i to, uglavnom, za vlastite potrebe. 
Za podsticaj sjetvi prijavljeno je 1 247 
hektara poljoprivrednih površina pod 
ozimim i jarim žitaricama.  
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Zlatne ruke Potkozarja  
 
Veliki stolnjak koji je rad Milke Ivaniš, 
članice Udruženja „ Miris dunja“ 
pobjednik je ovogodišnje manifestacije „ 
Zlatne ruke Potkozarja“ u kategoriji 
najljepši eksponat, dok je najoriginalnije 
uređen štand bio onaj koji su osmislili 
članovi Udruženja Ukrajinaca „ Kozak“. 
 

 
 
-Naše udruženje je i osnovano s ciljem da 
se članice pravilno obuče da izrađuju 
rukotvorine, od veza, čipke, hekle i 
štrikanja, kao i druge vrste kućnih 
rukotvorina i originalni nakit. U izradi 
rukotvorina koje sami dizajniramo 
koristimo isključivo čisti pamuk i prirodne 
materijale, rekla je Ivaniševa vidno 
zadovoljna što je njen ručni rad osvojio 
laskavu titulu pobjednika. 
Drugu i treću nagradu u kategoriji 
eksponata osvojili su članovi Kluba starih 
„ LJubija“ i Milka Miljković, a u kategoriji 
štandova Udruženja „ Teodora“ i 
„Raškovac“. 
Predsjednik tročlanog žirija Milenko 
Radivojac je istakao da je žiri imao pune 
ruke posla. 
-Manifestacija je i ovog puta potvrdila svoj 
kvalitet jer je bilo veliki broj izlagača i 
kvalitetna ponuda rukotvorina koje 
izrađuju, tako da je bilo veoma teško 
opredijeliti se za najbolje, kazao je 
Radivojac.  
On je dodao i da ih je to opredijelilo da ove 
godine dodijele i dvije  specijalne nagrade i 
to Vildani Hrnić za poseban umjetnički 
dojam  i slikaru naivcu Milanu Šabiću iz 

Omarske  za dugogodišnji rad i njegovanju 
tradicije  naroda Potkozarja, a posebno u  
izradi eksponata od drveta sa likovima iz 
epskih pjesama, ali i domaćina koji žive u 
njegovom kraju. 
 

 
 
Dvodnevna etno- turistička manifestacija 
"Zlatne ruke Potkozarja"  koja je 
organizovana u okviru  Prijedorskog 
kulturnog ljeta  okupila je 28 izlagača s 
područja prijedorske regije, te  izlagače  iz  
Kraljeva i Trenta. Manifestacija je održana 
pod pokroviteljstvom opštine  Prijedor, a u 
organizacije Turističke organizacije . 
 

7.7.2010.Izložba-Prijedor nekad i sad 
 
U okviru manifestacije „ Kulturno ljeto 
2010“ juče je na prijedorskom šetalištu 
Muzej Kozare organizovao izložbu na 
otvorenom pod nazivom „ Prijedor, nekad i 
sad“. Direktor Muzeja Milenko Radivojac  
da je riječ o izboru iz fundusa 160 starih i 
novih fotografija koje prikazuju razvoj 
grada u posljednjih sto godina. 
-Većina fotografija je fokusirana na glavnu 
ulicu, kao srce grada, koja je formirana 
polovinom 18. vijeka da bi 1882. godine 
potpuno izgorjela, od kada počinje njen 
planski razvoj, naglasio je Radivojac 
dodajući da je izložba više zasnovana na 
urbanističkom konceptu. 
On je naveo da se na 16 panoa, 
postavljenim  na štafelarijama nalaze stare 
fotografije između dva svjetska rata i da su 
nove fotografije snimane iz istog ugla kao i 
stare tako da posjetioci izložbe mogu da 
vide  prošlost grada, promjene, ali i želju 
njegovih stanovnika za stalnim razvojem. 
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-Htjeli smo da izađemo među građanstvo  i 
da one starije podsjetimo , a mlađima 
pokažemo kako se to grad razvijao, rekao 
je Radivojac. 
Izložba je pobudila interesovanje 
Prijedorčana koji su  se juče znatiželjno 
zaustavljali da pogledaju izložene 
fotografije 
 
Održan 15. Petrovdanski padobranski 
kup 
 
Pobjednik 15.  Petrovdanskog  
padobranskog kupa koji je održan  na 
prijedorskom aerodromu Urije  je Osri 
Laslo član ekipe „ Seged“ iz Segedina  iz 
Mađarske . On je nakon serije od osam 
skokova te  finalnih skokova imao samo 13 
negativnih Budući da su se ravnopravno 
takmičili muški i ženski takmičar,  drugo 
mjesto pripalo je Heleni Janson iz Aero 
kluba iz Rijeke sa 15 negativnih bodova i 
treće Radoslavu Koraću iz ekipe „Grifon“ 
MUP-a Srbije. 
-Ova pobjeda mi puno znači jer je   svaki 
uspjeh  nagrada za veliki trud koji se ulaže 
u ovaj sport, a da ne kažem da je 
konkurencija bila izuzetna, rekao je  Laslo. 
Ekipni pobjednik kupa je  Aero kluba 
„Prijedor“ 1 , drugoplasirana  ekipa „ 
Grifon“ MUP Srbije, a trećeplasirana  
ekipa Aero –kluba  Paraćin 1 
.Prvoplasirana ekipa domaćina imala je 
samo 117 negativnih bodova i takmičila se 
u sastavu: Dario Nožinić, Ivan Lajić,Siniša 
Vujaković, Nenad Martinović i Draško 
Lajić. 

U kategoriji juniora   najbolji je bio Rade 
Jungić iz Padobranskog kluba“ Banja 
Luka“ sa 48 negativnih bodova, dok je 
drugo mjesto osvojio Dejan Veselinović iz 
Aero-kluba  Ptuj sa 51 negativnim bodom, 
a treće Pavle Šolak iz ekipe Prijedor 2 sa 
52 negativna boda. 
U prethodna dva  dana na aerodromu 
"Urije  takmičilo se   65 padobranca iz 13 
aero-klubova iz Slovenije, Hrvatske, 
Mađarske, Srbije, Crne Gore i 
BiH.Padobranci  su prema glavnog sudije 
Vikotra Kupljenika  imali veoma dobre  
meteo uslove za takmičenje, tako da su 
dobri rezultati bili očekivani .Izvedeno je  
oko 548 skokova  na  cilj na elektronsku 
nulu, a takmičenje je posmatralo više 
stotina Prijedorčana   koji su podjednako 
bodrili sve padobrance.Osim što je bio 15. 
jubilarni ovaj kup je po prvi put održan u 
zvaničnoj listi međunarodnih takmičenja je 
se od ovd godine nalazi na listi Svjetske 
vazduhoplovne organizacije (FAI). 
Pokrovitelji 15. petrovdanskog 
padobranskog kupa su Oružane snage BiH 
i Opština Prijedor,te Ministarstvo za 
porodicu , omladinu i sport  dok su  
organizatori Vazduhoplovni savezi RS i 
Vazduhoplovni savez BiH, te domaćin 
Kupa - Aero-klub "Prijedor. 
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